

# 10天9晚阿拉木图.扎尔肯特.霍尔果斯.伊宁.昭苏.那拉提.奎屯.赛里木湖



全程  
无购物



第一天

吉隆坡 → 阿拉木图

机上用餐/晚餐

阿拉木图酒店或同级4★

搭乘亚航国际航班由吉隆坡飞往阿拉木图，抵达后享用晚餐，后入住酒店休息。

第二天

阿拉木图 → 扎尔肯特 → 霍尔果斯 → 伊宁

早/午/晚餐

伊宁酒店或同级4★

早餐后乘车前往【扎尔肯特】通关，通关后抵达中方口岸【霍尔果斯】，后乘车前往伊宁入住酒店休息。

第三天

伊宁 → 伊帕尔汗薰衣草庄园 → 昭苏

早/午/晚餐

昭苏酒店或同级4★

早餐后乘车前往【伊帕尔汗薰衣草庄园】伊帕尔汗薰衣草旅游景区为中国AAA级旅游景区，集旅游、观光、休闲、摄影、购物、餐饮为一体，园区占地3万多平方米，由薰衣草和马鞭草组成的紫色花海为园区主要观景。游览结束后前往昭苏县入住酒店休息。

第四天

昭苏-喀拉峻风景区 → 特克斯

早/午/晚餐

特克斯酒店或同级4★

早餐后游览【喀拉峻风景区】是中国第二大草原，分为东、西喀拉峻和阔克苏大峡谷。喀拉峻具有独特的“立体草原”景观，拉峻系哈萨克语，意为“黑色莽原”。【阔克苏大峡谷景区】是喀拉峻旅游区五大景区的核心景区。景区景观特色主要以峡谷地貌，在这里您可游船揽胜、漂流探险，还可品尝美食，感受独特的哈萨克民俗和兵团戍垦文化。游览结束后前往八卦城【特克斯】入住酒店休息。

第五天

特克斯-恰西森林公园 → 那拉提镇

早/午/晚餐

那拉提酒店或同级4★

早餐后游览【恰西国家森林公园】峰峦叠嶂，野花盛开。雪山横陈，苍鹰盘旋。巩乃斯河在草原上闪着金光，毡房里飘来诱人的肉香，住恰西度假村或毡包。游览结束后前往那拉提镇入住酒店休息。

第六天

那拉提镇 → 那拉提草原

早/午/晚餐

那拉提酒店或同级4★

早餐后乘车前往【那拉提草原风景区】，位于伊犁州新源县境内的那拉提草原是世界四大草原之一的亚高山草甸植物区，自古以来就是著名的牧场，交错的河道、平展的河谷、高峻的山峰、茂密的森林交相辉映。游览结束后前往那拉提镇入住酒店休息。

第七天

那拉提 → 独库公路 → 乔尔玛风景区 → 唐布拉 → 独山子

早/午/晚餐

独山子酒店或同级4★

早餐后乘车沿【独库公路】北上，独库公路堪称公路病害的“博物馆”。长达10年与严酷恶劣环境斗争的施工战役，沿途游览【乔尔玛风景区】，处在横贯天山的独库公路与伊乔公路的交汇处。这里地形险要，风景优美。后前往【独山子大峡谷】，拥有“独库秘境，亿年奇观”。游览结束后前往独山子入住酒店休息。

第八天

奎屯/独山子 → 赛里木湖 → 霍尔果斯

早/午/晚餐

霍尔果斯酒店或同级4★

早餐后游览【赛里木湖】，赛里木湖古称“净海”。是新疆海拔最高、面积最大、风光秀丽的高山湖泊，又是大西洋暖湿气流最后眷顾的地方，因此有“大西洋最后一滴眼泪”的说法。游览结束后前往霍尔果斯入住酒店休息。

第九天

霍尔果斯 → 扎尔肯特恰伦大峡谷 → 阿拉木图

早/午/晚餐

阿拉木图酒店或同级4★

早餐后前往霍尔果斯口岸通关，在哈方关口扎尔肯特乘车前往【恰伦大峡谷】，恰伦大峡谷全长约154公里，堪与美国的科罗拉多大峡谷相媲美。游览结束后前往阿拉木图入住酒店休息。

第十天

阿拉木图 → 吉隆坡

早/机上用餐

早餐后乘车前往【潘菲洛夫公园】始建于十九世纪七十年代，1942年以潘菲洛夫勇士命名。后前往【哈萨克斯坦中央国家博物馆】\*每周一，二休息，如遇休息，则自由活动\*该馆是中亚地区较大的博物馆之一，在这里可以详细的了解到哈萨克斯坦的历史。午餐后乘车前往琼布拉克高山滑雪场，驱车30分钟就可以抵达山脚。游览结束后送往机场，乘机返回吉隆坡。

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

上述行程仅供参考，然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

Tour Code: 10ALA2

(Updated: 11 JUN 2024)



神州国际旅游(马)有限公司

ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

☎ 03-21430288 ☎ 016-5500590/529

📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)

HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD

☎ 03-2148 8448 ☎ 016-5500578

# 10D9N ALMATY. ZHARKENT. HORGOS. YINING. ZHAOSU. NALATI. KUYTUN. SAYRAM LAKE



Sayram Lake



Nalati Grassland



Charyn Grand Canyon

## DAY 1 Kuala Lumpur → Almaty MOB/D

**Alamty Hotel or Similar 4★**

Take an international AirAsia flight from Kuala Lumpur to Almaty, have dinner upon arrival, and then check into the hotel to rest.

## DAY 2 Almaty ↔ Zarkent ↔ Horgos ↔ Yining B/L/D

**Yining Hotel or Similar 4★**

After breakfast, drive to [Zarkent]. After clearing customs, arrive at the Chinese port [Horgos], and then drive to Yining to check into the hotel and rest.

## DAY 3 Yining ↔ Yipaerhan Lavendar Pak ↔ Zhaosu B/L/D

**Zhaosu Hotel or Similar 4★**

After breakfast, drive to [Yipaerhan Lavender Manor]. The Yipaerhan Lavender Tourist Area is a China AAA-level tourist attraction, integrating tourism, sightseeing, leisure, photography, shopping, and catering. The park covers an area of more than 30,000 square meters. After the tour, head to **Zhaosu County** to check into the hotel and rest.

## DAY 4 Zhaosu ↔ Kalajun ↔ Tekes B/L/D

**Tekes Hotel or Similar 4★**

[Kalajun Scenic Area] is the second largest grassland in China, divided into East, West Kalajun and Kuokesu Grand Canyon. Kalajun has a unique "three-dimensional grassland" landscape. Lajun is a Kazakh language, meaning "black wilderness". [Kokosu Grand Canyon Scenic Area] is the scenic area of the five major scenic spots in the Kalajun tourist area. The landscape of the scenic spot is mainly characterized by canyon landforms. Here you can cruise, raft, and taste delicious food. Experience the unique Kazakh folk customs. After the tour, go to Bagua City [Tekes] to check into the hotel.

## DAY 5 Tekes ↔ Qiaxi Forest Park ↔ Nalati B/L/D

**Nalati Hotel or Similar 4★**

[Qiaxi National Forest Park] wild flowers in bloom and snow-capped mountains lie across the landscape. The Gongnaisi River shines with golden light on the grassland, and the tempting aroma of meat wafts from the yurt. After the tour, head to Nalati Town to check into the hotel and rest.

## DAY 6 Nalati Town ↔ Nalati Grassland B/L/D

**Nalati Hotel or Similar 4★**

After breakfast, drive to [Nalati Grassland Scenic Area]. The Nalati Grassland located is a sub-alpine meadow plant area, one of the four largest grasslands in the world. It has been a famous pasture since ancient times, with staggered rivers, flat valleys, high peaks, and dense forests complement each other. After the tour, head to Nalati Town to check into the hotel and rest.

## DAY 7 Nalati ↔ Duku Highway ↔ Qolma Scenic Area ↔ Tangbula ↔ Dushanzi B/L/D

**Dushanzi Hotel or Similar 4★**

After breakfast, drive north along the [Duku Highway]. The Duku Highway called a "museum" of road diseases. During the 10-year construction battle against the harsh environment. Visit the [Qolma Scenic Area] along the way, located at the intersection of the Duku Highway and the Yiqiao Highway that traverses the Tianshan Mountains. The terrain here is difficult and the scenery is beautiful. Then go to the [Dushanzi Grand Canyon], which has the "Duku secret realm, a billion-year wonder". After the tour, go to Dushanzi check into the hotel.

## DAY 8 Kuytun/ Dushanzi ↔ Sayram Lake ↔ Horgos B/L/D

**Horgos Hotel or Similar 4★**

[Sayram Lake] called "Jinghai" in ancient times. It is the mountain lake with the highest altitude, largest area, and beautiful scenery in Xinjiang. It is also the place where the warm and humid air from the Atlantic Ocean lasts. Therefore, it is said to be "the last tear of the Atlantic Ocean". After the tour, go to Horgos and check into the hotel to rest.

## DAY 9 Horgos ↔ Zarkent ↔ Charyn Canyon ↔ Almaty B/L/D

**Alamty Hotel or Similar 4★**

After breakfast, go to Horgos Port, and drive to the [Charyn Grand Canyon] at Zarkent. The Charyn Grand Canyon is about 154 kilometers in length, comparable to the Colorado Grand Canyon in the United States. Check in Almaty hotel.

## DAY 10 Almaty → Kuala Lumpur B/MOB

[Panfilov Park] in Almaty, which was built in the 1870s and named after the Panfilov warrior in 1942. [Central National Museum of Kazakhstan]\*Monday & Tuesday is closed. If closed will arrange free & easy\*which is one of the larger museums in Central Asia. After lunch, drive to [Shymbulak Alpine Ski Resort] in 30 minutes. Transfer to the airport and fly back to Kuala Lumpur.

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements. **Tour Code: 10ALA2** (Updated: 11 JUN 2024)